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Jana Lüderitz
regiocom SE
Niederlassung Bulgarien

Яна Людериц
regiocom SE
клон България

Frau Lüderitz, Sie sind seit 15 Jahren bei Regiocom und
seit mehr als 10 Jahren in der Niederlassung Bulgarien
tätig.WiehatsichdasUnternehmengeändertundwelche
persönlichenErolgeeiernSiedabei?
Als ich 2007beiRegiocom angeangenhabe, gab es ca. 300
Mitarbeiter.Heute sind es ast 7000. Veränderung gab es in
sogutwieallenBereichen–DigitaleTransormationinderIT,
neue Augabenelder und Standorte im Customer Care und
neueEntwicklungsprogrammeürunsereMitarbeitersindnur
dreidavon.
Ich bin sehr stolz darau, dass ich einen großen Anteil am
erolgreichen Aubau der jetzt ün bulgarischen Standorte
habe. Aus 10 Mitarbeitern wurden 1300 und es werden
monatlich mehr. Was von Anang an sehr gut unktioniert
hat, istdieWeiterentwicklungderKollegenzuFührungs-und
Fachkräen.VielevonihnensindbisheuteTeildesTeamsund
sorgenTagürTagür„guteLeute–guteLaune“.

WasistIhrwichtigsterRatürFrauen,diesichentscheiden,
denWegineineührendePositionzuwagen?Wieermutigen
SieFrauen?
Am besten nicht so viel darüber nachdenken, ob es
unktioniert.SeidirdeinerFähigkeitenundPotentialebewusst.
SelbstbewusstseinstattSelbstzweiel.DieTippsgeltenmeiner
MeinungnachürFrauengenausowieürMänner.

WerinspiriertSieoderhatSieschonmalauIhremeigenen
Weginspiriert?
Mich inspirieren kreative und oene Menschen. Zum Glück
habeichdamehrereinmeinemUmeld,vondenenichWissen
erwerben und die ich bei Herausorderungen ansprechen
kann.IchlerneauchvielausschlechtenBeispielen.Dannsage
ichmir:„Sowerdeichnichtsein.“
Und ganz besonders beeindrucken mich Menschen mit
Visionen.VorKurzemhabeichdieBiographievonSteveJobs
gelesen. Erwarwohl kein guter Che, hat aber unmögliche
Dinge erreicht. Ein Zitat habe ichmir rausgeschrieben: „Wir
wissenalle,dassesdasist,waswirwollen,alsosehenwirzu,
dasswireshinkriegen.“

ГоспожоЛюдериц,работитевRegiocomот15години,аот10
годиниуправляватеклонавБългария.Каксеепроменила
компаниятаикаквиличниуспехиотбелязвате?
Когато започнах в Regiocom през 2007 г., компанията
имаше 300 служители, а днес сме вече 7000. Развитие и
промени има във всеки от нашите сектори- дигитална
трансформация в ИТ отдела, нови проекти и клонове в
различни държави и континенти, програма за развитие
наслужителите–товасамонякоиотнещата,коитонисе
случихапрезтезигодини. Гордасъм,чесъмдопринесла
заразвитиетонапеттеофисанаRegiocomвБългария.От
10 човекаекип,станахме1300,като броятимрастевсеки
месец. Това, което най-добре функционира от самото
начало, е непрестанното развитие на нашите колеги от
агентидоръководнипозиции.Многооттяхсавсеощечаст
отнашияекиписегрижатзанашетомото:„готинихора,
добронастроение“.

Какъв е най-важният Ви съвет към жените, които
решаватдазаематръководнапозиция?Какнасърчавате
жените?
Неотделяйтетолковамноговниманиенавъпросадалище
сеполучи.Бъдетеуверенивсвоитекачестваипотенциал.
Самоувереност вместо несигурност и съмнение. Според
менсъветитеважаткактозажените,такаизамъжете.

Кой Ви вдъхновява или някога Ви е вдъхновявал по
собственияВипът?
Вдъхновяват ме креативни хора. За щастие имам много
такива вмоетообкръжение, такива, от коитомогада се
уча и да се допитвам при нови предизвикателства. Уча
същоотлошитепримери,катосиказвам:„Такаванеискам
дабъда“.Най-вечемеинспириратхорасвизия.Наскоро
приключих с биографията на Стив Джобс. Той не е бил
добър шеф, обаче е постигнал невероятни неща. Един
цитатсилномевпечатли:
„Всички знаемкакво точноискаме, така че трябвада се
постараемдагопостигнем“.
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WasgeälltIhnenbesondersanIhrerFührungsposition?
Ichkanngestaltenundverändern.

Gibtesetwas, ürdasSienochkeineZeithatten,dasSie
aberunbedingttunmöchten?
Meistens nehme ichmir die Zeit, die ich brauche,wenn ich
etwas unbedingt will. Das ist aus meiner Sicht auch sehr
wichtig. Na ja, vielleichtmalmehrere Monate um dieWelt
reisenundanden schönstenPlätzennichtnurvorbeireisen,
sondernbleiben,solangeichmag.

Der Weg eines jeden Menschen besteht im ständigen
Lernen. Was würden Sie als jemand, der sich ständig
weiterentwickelt, anderen Menschen raten? Was sollten
diesePersonenglaubenundwiesolltensievorgehen?
Das Lernen besteht ausmeiner Sicht aus zwei Bereichen –
WissenundKönnenerweiternundVerhaltenändern.
Fürmich ist hier derwichtigste Rat – Selbstrelexion.Wenn
ichmeinTunhinterrageundmichselbstbeobachte,erkenne
ich sehr schnell, wie ich mein Verhalten verändern kann,
um erolgreicher oder zuriedener zu sein. Jeder kann sich
verändern,wennerdieseFähigkeithat.MiristauchFeedback
vonKollegenoderFreundendabeisehrwichtig.

Welchen gesellschalichen Beitrag sollten
Unternehmerinnenhinterlassen?WiesehenSiepersönlich
dieseVerantwortung?
Beim Führen einesUnternehmenshabe ich automatischdie
VerantwortungürdieMitarbeitenden.Wennesihnengutgeht,
ist das schon ein großer Beitrag ür die Gesellscha.Meine
Visionist,dass„mein“Unternehmenstabilundsicherwächst.
Außerdem gehören soziale Aktivitäten zu unserem Alltag.
Benachteiligtezuunterstützen,isteineVerantwortung,welche
genausodazugehört.Hierhabe ichvor,mich inZukunnoch
mehr zuengagieren.EinguterSchlusssatz.

Какво е онова, което особено Ви харесва на Вашата
ръководнапозиция?
Могадасъздавамипроменям.

Има ли нещо, което все още не сте имали време да
направите,нокоетонаистинаискатеданаправите?
Принципно отделям време, за да направя това което
искам. Това според мен е много важно. Но все пак да
направя неколкомесечно околосветско пътуване, но
не само да преминавам през най-хубавите места, а и да
остана,колкотомисеиска.

Пътят на всеки човек е в непрестанното учене. Като
човек, който постоянно се развива, какво бихте
посъветвалидругитехора.Вкакводавярватикакда
вървятнапред?
Ученето,споредменсесъстоиотдвенеща-даразширяваш
знанието  и моженето и да променяш поведението си.
Най-важното за мен е способността за  саморефлексия.
Когато самокритично подходя към постъпките си,
разпознавамбързокакдапроменяповедениетоси,зада
съм удовлетворена. Всеки може да се промени, ако има
тазиспособност.Обратнатавръзкаотколегииприятели
еизключителноважназамен.

Какъв обществен принос трябва да оставят жените
лидери?КакВиеличновиждатетазиотговорност?
Моятаотговорносткатолидерсаслужителите.Щомте
сечувстватдобре,товаеголямприносизаобществото.
Моята визия е „моята“ компания стабилно да расте
и да се развива.  Социалната ангажираност също е
многоважна.Дасеподпомагатхоратавнуждаемного
голяма отговорност, което е част от това. В бъдеще
планувам ощемного в тази насока. Това е едно добро
заключителноизречение.
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Ichglaube,ichkannimmeretwasverändern.

MeineLieblingszeitamTagistdasAbendessen.

Ichbinglücklich,wennichmeineEnkelkindersehe.

BLITZUMFRAGE

Вярвам,чемога,винагинещодапроменя.

Любимиятмичасотденяеповременавечеря.

Щастливасъм,когатовидявнуцитеси.

БЛИЦ ВЪПРОСИ:

Sei du selbst die Veränderung,
die du dir ür dieseWelt wünscht.

Бъди промяната,
която искаш да видиш в този свят.


